
  

 
 

Styremøte 27/1 -25 hjemme hos sekretær, alle tilstede. 

- Økonomi. Tore orienterte om god kontroll og vi ligger an til et overskudd for 2024. 

Regnskap for 2024 er under utarbeidelse og vil bli levert revisor i god tid før 

årsmøte. Enkelte utfordringer med å registrere betalt medlemsavgift som gjøres via 

Vipps og ikke merkes. Budsjettforslaget tas til orientering og tas opp igjen når det 

endelige regnskapet foreligger. 

- Årsmøte( 13 mars) forberedelser : Vedtektene legges frem kun med navneendring, 

ellers er er de iht. NBF sine standardvedtekter. 

Representasjons- og turneringsreglement legges frem for årsmøte. Sendes ut til 

medlemmene sammen med innkalling. 

- Valg. Det er uheldig at vi er i en situasjon hvor hele styret er på valg. Dette må 

unngås ved neste valg. Både leder og nestleder har gitt beskjed om at de ikke ønsker 

gjenvalg. 

- Valgkomiteen: Styret ønsker en utvidelse av styret med 1 medlem, fra 4-5. 

- Neste møte den 27 feb. Kl 17.15 

Ref. Bodil 

 
 


